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Ze zdziwieniem przeczytalem odpowiedi Pana Prezydenta na

pro6bq mieszkafc6w i mojq z dnia 21.09.2016r odmawiajqcq ujqcia w projekcie

bud2etu miasta 2017r niiej wymienionych zada6, kt6re sygnalizowane byiy

Panu Prezydentowi podczas spotkania z mieszkahcami osiedla Pofudnie:

- budowy chodnika wzdfui ulicy Dojazdowej do skrzyZowania z ul. Kaliskq

-uloienie masy bitumicznej na skrzyiowaniu ul. Zeromskiego -Dojazdowa

Nie bqdq uzasadnial ale z catE stanowczosciq stwierdzam ,2e

ulo2enie masy bitumicznej na skrzy2owaniu ul. 2eromskiego -Dojazdowa, kt6ra

moie kosztowa6 okoto 14 tys. zt nie bqdzie miala, 2adnego wptywu na

inwestycje MPWiK. Wystarczy, 2e w ramach remont6w bie2qcych d169 MZUKiD

wykona w/w zadanie.

My5lq, 2e przygotowujqcy pracownicy wydziatu inwestycji przygotowali takowq

odpowiedi bez rozpoznania a Pan Prezydent podpisat. Ponadto informuje, ie to

Rada Miasta bqdzie zatwierdza6 Bud2et Miasta na 2017r.

Proszq o ponowne przeanalizowanie wniosk6w i ujqcie ich do projektu bud2etu

20t7r.

Z powa2aniem


